
Schoolraad Sint-Lieven Kolegem

Verslag 23 oktober 2023 – 17-18 uur

1 Wie neemt verslag?

We werken verder via het beurtrolsysteem. Wie is kandidaat? Pieter

2 Samenstelling (*=verontschuldigd)

● Ouders: Bram Soenens (voorzitter)*, Pieter Vancoillie + Frederik Verhaeghe

● Leerkrachten: Lien Declercq, Debby Pennoit

● Schoolbestuur: Marleen Lietaer*, Anne Van Welden, ook vertegenwoordigd door Kathy Caboor,

Katrien Berkvens (directie)

● Lokale gemeenschap: Tony De Cauwer

Kristoff Ongenaet ziet af van vertegenwoordiging van de lokale gemeenschap.

3 Een blik terug

● Vergadering 1: 23 oktober startvergadering - prioriteiten dit schooljaar

4 Goedkeuring vorig verslag
 
 Enkele punten ter verbetering:
 * Verslag moet nog doorgestuurd worden naar Kristien. Best haar in cc zetten.
 * Vermelding “oorbel mag voor meisjes”, een check-up is nodig om het reglement genderneutraal te maken.
 

Punten vergadering

1 Prioriteiten van de school voor dit schooljaar

KLEUTER (zie ook bijlage opgemaakt door Kathy Caboor)

● Verdere uitbouw ‘talenten’ visie, dit verder verweven in alle aspecten van de schoolwerking

● Klankbewustzijn in de kleuterklas vergroten (leesbeleid)

● ICT beleidsplan uitwerken

● Opbouw kwaliteitskaarten

● Focuswoorden (taalbeleid)

● Kindvolgsysteem, gebruik van verbeteringen aangebracht vorig schooljaar, we willen hier continu

aan werken.

LAGER

● Talenten en visie sterker uitwerken

○ Implementatie op de klasvloer van talenten mannetjes

○ Visietekst vereenvoudigen
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● Uitwerken taalbeleid

○ Aansluiting kleuter en lager

○ Start van dit initiatief - PDCA process via werkgroepen

● Zorgbeleid

○ Zorgcontinuüm bewustzijn/kennis, MDO process, M-cirkel

○ Vereenvoudigen van het zorgbeleid (document)

■ Lijvig document, maar eenvoud is nodig om het toe te kunnen passen.

● ICT-beleid

○ Mediawijsheid van de leerlingen

○ Ict vaardigheden leerkrachten (google forms e.d.)

● Punten doorlichting (4 jaar geleden)

○ Leerlijn muzische

○ Leerlijn mens en maatschappij

2 Varia?

● Huiswerkbeleid is uitgewerkt en wordt toegepast.
● Vraag rond koekjes (vanuit ouders)

○ Frederik bevestigt dat dit in orde is.
● Wijziging schooluren (vanuit ouders)

○ Evaluatie vanuit kleuterschool
■ Geen laatkomers meer op de kleuterschool
■ Middagpauze loopt veel vlotter, het is echt een meerwaarde

● Dit was het primaire doel en dat is bereikt, dus EEN SUCCES!
■ Heel het team is hier echt tevreden over

○ Aanpassing van uren zorgt voor wat aanpassingen als je beide sites moet bezoeken om
kinderen af te halen, zo is het nu beter om woensdag eerst lager af te halen en dan
kleuter af te halen (voorheen was dit andersom).

■ Het is een aanpassing, maar dit probleem is an sich niet vergroot. De directie
spreekt met ouders die een concreet probleem aanbrengen om de nodige uitleg
te geven. Hieruit blijkt dat het vooral gaat over wat aanpassingsproblemen en
geen fundamenteel probleem.

● Moment van de infoavond kan verbeterd worden, we zagen een te lage opkomst in
verschillende klassen. Hierover wil de school dit jaar de ouders nog bevragen.
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